

Title (en)

Device for affixing a single or multiple dome, particularly a skylight or ventilating skylight.

Title (de)

Vorrichtung zum Befestigen von einzel- oder mehrschaligen Kuppeln, insbesondere Beleuchtungs- oder Lüftungskuppeln.

Title (fr)

Dispositif de fixation d'un dôme simple ou multiparois pour l'éclairement zénithal, l'aération la ventilation notamment.

Publication

EP 0329573 A1 19890823 (FR)

Application

EP 89420045 A 19890213

Priority

FR 8802563 A 19880219

Abstract (en)

The device comprising a frame in the form of profiled elements (2) having two flanges (2a) (2b) between which the border or borders (1a, 1b, 1c) of the dome are positioned and, perpendicularly to the upper flange (2a), a vertical arm (2c) capable of engaging with the assembly components for fixing the whole unit to a support, is noteworthy in that the lower flange (2b) is not strictly parallel to the upper flange (2a) in order to create a taper effect in opposition to the border or borders (1a-1b) engaged between the said flanges. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le dispositif comprenant un cadre sous forme d'éléments profilés (2) présentant deux ailes (2a) (2b) entre lesquelles sont positionnées la ou les bordures (1a, 1b, 1c) du dôme et, d'une manière perpendiculaire à l'aile supérieure (2a), une branche verticale (2c) apte à coopérer avec des organes d'assemblage pour assurer la fixation de l'ensemble sur un support, est remarquable en ce que l'aile inférieure (2b) n'est pas rigoureusement parallèle à l'aile supérieure (2a) pour créer un effet de conicité à l'encontre de la ou des bordures (1a-1b) engagées entre lesdites ailes.

IPC 1-7

E04D 13/03

IPC 8 full level

E04D 13/03 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04D 13/0305 (2013.01)

Citation (search report)

- [XP] US 4761919 A 19880809 - O'KEEFFE WILLIAM F [US], et al
- [AD] FR 2412670 A1 19790720 - ECODIS [FR]
- [AD] FR 2498665 A2 19820730 - ECODIS [FR]
- [A] BE 785921 A 19721103 - BOGAERT P E E J
- [A] FR 1419517 A 19651126 - SOFIA SA

Cited by

US4936063A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0329573 A1 19890823; EP 0329573 B1 19911009; AT E68230 T1 19911015; DE 68900308 D1 19911114; ES 2026295 T3 19920416; FR 2627531 A1 19890825; FR 2627531 B1 19900817

DOCDB simple family (application)

EP 89420045 A 19890213; AT 89420045 T 19890213; DE 68900308 T 19890213; ES 89420045 T 19890213; FR 8802563 A 19880219